

Referat af AB møde afholdt den 1. februar 2022

Til stede: Dorthe Guldbrandsen, Anja Andreasen, John Ziegler, Kirsten Toxværd Madsen, Bente Hansen og Lisa Fomsgaard Nielsen fra administrationen

Afbud: Inge-Merete Modler, Søren Thomsen

Dagsordenspunkt	Beslutning
Velkommen til Kirsten	Kirsten Toxværd Madsen er indtrådt som fuldgældigt medlem af bestyrelsen
1. Valg af dirigent	John blev valgt
2. Valg af referent	Bente
3. Godkendelse af referat	Godkendt
4. Nyt fra administrationen	<p>Lisa orienterede om at nu har kommunen meddelt at der kommer skiltning ved Vestergårdsvej med standsning og parkering forbudt ud for Rema. Det vides ikke hvornår.</p> <p>Vedr. pakkebox : som vi havde oppe at vende på sidste møde, undersøger Anders om det kan lade sig gøre at det blive stillet op på Vestergårdsvej evt. ved 35-49.</p> <p>Lisa fortalte at vores opgange trængte til at blive malet, og bestyrelsen vedtog, at man beholdt de samme farver i opgangerne som nuværende.</p> <p>Skrivelse sendt ud til beboere vedr. træterrasser med hensyn til regler og tilladelse, hvordan man skal foreholde sig.</p> <p>Vi havde inddækning af altaner oppe at vende i afd. 1-2-og en del af 3. Administrationen vil snart skrive ud til de berørte beboere, for at høre hvor mange der er interesserede. Ligeledes for nye hoveddøre. Der skal være et vist antal tilmeldte, sandsynligvis 10, for at det er muligt at gennemføre</p> <p>Bestyrelsen drøftede sagen om egen betaling af nyt komfur, dvs. hvis man selv ønsker et andet komfur end det som afdelingen stiller til rådighed, så skal</p>

	<p>man betaler differencen. Undertegnede og Dorthe havde en misforståelse vedr. nyt komfur. Det komfur som afdelingen stiller til rådighed koster ca 5.000 (det præcise beløb oplyses ved henvendelse på administrationskontoret når aktuelt) – hvis man ønsker et andet og dyrere skal man selv betale differencen. Der er sat et maksimum beløb på at det maksimalt må koster 10.000kr, idet afdelingen påtager sig vedligeholdelsen af komfuret.</p>
5. Huskeliste	Huskelisten blev kort gennemgået. Hegn bliver taget op igen på næste møde.
6. Nyt fra formanden	<p>Der blev talt om overvågning, da der har været ubudne gæster på spil, Dorthe orienterede om, at hun ville tage det op i OB, og indhente tilbud evt. hos politiet.</p> <p>Ang. bilræs ved Glostruphallens P-plads, ret generende for beboerne, og politiet har ikke tid til at tage sig af dette, Anja og Dorthe tager kontakt til Glostrup kommune.</p>
7. Nyt fra medlemmerne	Der var kommet et forslag fra en beboerne vedr. trivsel for børn og unge i bebyggelsen, om man kunne få stillet et lokale til rådighed , hvor de kunne samles, f.eks. bordtennis, spil osv., Vedkommende var villig til at stille sig til rådighed, da han har været ansat med lign.
8. Nyt fra udvalgene	Der var intet nyt fra udvalgene.
9. Udgifter siden sidst	Dorthe orienterede om udgifter siden sidst.
10. Evt.	Intet under eventuelt.